



Upcoming Feeder Main Project – CentrePort South

Starting the week of July 29, 2024, we will begin a 12-month Feeder Main installation project in your neighbourhood.

The project will bring water service to the new CentrePort South development area which is located north of Saskatchewan Avenue.

We will be working in the Heritage Victoria Community Club North soccer field, continuing north along Sturgeon Road, through the Sturgeon Road Athletic Field, eventually ending north of Tonka Point.

During construction

Your private approach, water, sewer, and recycling and garbage collection services will be maintained throughout this project. There may, however, be some parking and traffic restrictions during the work.

The Heritage Victoria Community Club sports fields and Sturgeon Road Athletic Fields will remain open during construction. The construction areas will be fenced off to ensure public safety.

We ask that you and your family please stay away from the construction site for safety reasons.

Once our work is complete, we will restore any damaged grassed area and pavement areas as soon as possible.

If you have any concerns regarding this work, please contact our consultant on this project, Jeff Fraser or Greg Heinrichs of KGS Group, during regular business hours (8:30 a.m. to 4:30 p.m.) by:

- E-mail at jfraser@kgsgroup.com, gheinrichs@kgsgroup.com
- Phone at 204-896-1209

Outside of regular business hours, please contact 311 by phone or email at 311@winnipeg.ca with any project concerns or questions.

Projet de ligne principale à venir – CentrePort Sud

À partir de la semaine du 29 juillet 2024, nous commencerons un projet d'installation de conduites d'alimentation principales de 12 mois dans votre quartier.

Le projet permettra d'acheminer l'eau dans la nouvelle zone d'aménagement de CentrePort South, au nord de l'avenue Saskatchewan.

Nous travaillerons sur le terrain de soccer du Heritage Victoria Community Club North, en continuant vers le nord le long du chemin Sturgeon, en passant par le terrain d'athlétisme du chemin Sturgeon, pour finalement nous terminer au nord de Tonka Point.

Lors de la construction

Votre approche privée, vos services d'eau, d'égouts, de recyclage et de collecte des ordures seront maintenus tout au long de ce projet. Il peut toutefois y avoir des restrictions de stationnement et de circulation pendant les travaux.

Les terrains de sport du Heritage Victoria Community Club et les terrains d'athlétisme du chemin Sturgeon resteront ouverts pendant les travaux. Les zones de construction seront clôturées pour assurer la sécurité du public.

Nous vous demandons, à vous et à votre famille, de rester à l'écart du chantier pour des raisons de sécurité.

Une fois nos travaux terminés, nous restaurerons dès que possible les zones gazonnées et les trottoirs endommagés.

Si vous avez des préoccupations concernant ces travaux, veuillez communiquer avec notre consultant sur ce projet, Jeff Fraser ou Greg Heinrichs de KGS Group, pendant les heures normales de bureau (8 h 30 à 16 h 30) par :

- e-mail à jfraser@kgsgroup.com, gheinrichs@kgsgroup.com
- téléphonez au 204-896-1209

En dehors des heures normales de bureau, veuillez contacter le 311 par téléphone ou par courriel à 311@winnipeg.ca pour toute préoccupation ou question relative au projet.